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UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2024–___ 
Datum: 28. 3. 2024 
 

 
ZAPISNIK 5. REDNE SEJE SENATA 

FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE UNIVERZE V MARIBORU 
 
Seja Senata UM FVV je bila 28. marca 2024 ob 13.30 uri. Seja je potekala v senatni sobi in na daljavo 
preko orodja MS Teams. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Miha Dvojmoč 
(preko MS Teams), izr. prof. dr. Danijela Frangež, prof. dr. Gorazd Meško, izr. prof. dr. Simon Vrhovec, 
prof. dr. Bojan Tičar, Matevž Čelik (preko MS Teams), Nejc Kotnik (preko MS Teams). 
Odsotnih ni bilo. 
Ostali prisotni: prof. dr. Andrej Sotlar, prof. dr. Branko Lobnikar, Anja Zahirović.  
 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 9 članov Senata UM FVV. 
Seja je sklepčna. 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet: 

1. Pregled zapisnika z zadnje redne seje in korespondenčnih sej Senata UM FVV 
2. Samoevalvacijsko poročilo FVV za študijsko leto 2022/2023 
3. Vlogi za podajo soglasja za delo 
4. Habilitacije 
5. Poročilo z zadnje seje Senata UM 
6. Razno 

 
AD 1 

Pregled zapisnika z zadnje redne seje in korespondenčnih sej Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je na kratko podal pregled vsebin zapisnikov z zadnje redne seje Senata UM 
FVV z dne 6. 2. 2024 in korespondenčnih sej z dne 12. 2. 2024, 14. 2. 2024 in 13. 3. 2024. Soglasno je 
bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnikov z zadnje redne seje Senata UM FVV z dne 6. 2. 2024 
in korespondenčnih sej z dne 12. 2. 2024, 14. 2. 2024 in 13. 3. 2024.  
 

AD 2 
Samoevalvacijsko poročilo FVV za študijsko leto 2022/2023 
Komisija za kakovost UM FVV je pripravila Samoevalvacijsko poročilo FVV za študijsko leto 2022/2023.  
Predsednik komisije prof. dr. Branko Lobnikar je predstavil pripravo poročila in ključne ugotovitve 
evalvacije. Delo komisije je bilo učinkovito, sledili so načinu dela prejšnje komisije. Pri pripravi so 
sodelovali s strokovnimi službami in vodstvom fakultete. V letošnjem poročilu so bile dodane nekatere 
nove vsebine (npr. posebnosti dislociranih članic). Komisija je v poročilu izpostavila prednosti (npr.: 
izboljšanje raziskovalne in publicistične dejavnosti, dobra ocena zadovoljstva zaposlenih, dobri 
rezultati študentske ankete) ter priložnosti za izboljšanje (npr.: izboljšanje komunikacije med 
pedagoškimi in strokovnimi delavci). Komisija je izpostavila odlično delo Študentskega sveta, 
ugotovljeno je bilo dobro načrtovanje in spremljanje uresničevanja ukrepov za izboljšanje delovanja 
fakultete.  
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Izr. prof. dr. Danijela Frangež je podala nekaj oblikovnih pripomb na poročilo ter vprašala, ali 
samoevalvacijska poročila študijskih programov niso več del skupnega poročila. Dr. Lobnikar je 
povedal, da so skladno z novimi navodili priloga SEP le povzetki samoevalvacijskih poročil študijskih 
programov. 
Prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar se je članom KOK UM FVV zahvalil za pripravo 
poročila. Povedal je, da bomo v nadaljevanju na osnovi ugotovitev SEP pripravili akcijski načrt, ki bo 
dano v obravnavo na Senat UM FVV. Opozoril je, da je potrebno ukrep, ki je bil izpostavljen v okviru 
samoevalvacijskega poročila študijskega programa Informacijska varnost glede kadrovske okrepitve, 
potrebno presojati v okviru zmožnosti fakultete. Vodja študijskega programa Informacijska varnost izr. 
prof. dr. Simon Vrhovec je povedal, da je bil ukrep podan na podlagi podatkov o obremenjenosti 
pedagoških delavcev, da pa se zavedajo omejitev. Opozoril je tudi na problem javne dostopnosti 
evalvacijskih poročil študijskih programov, s čimer so javnosti razkrite ideje razvoja posameznega 
študijskega programa. 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 2: 
Senat UM FVV sprejema Samoevalvacijsko poročilo FVV za študijsko leto 2022/2023. 
 

AD 3 
Vlogi za podajo soglasja za delo 
a) (_______) je podal vlogo za podajo soglasja za opravljanje funkcije posebnega poročevalca in 
koordinatorja Foruma Predsednice Republike Slovenije, ki se bo ukvarjal z vprašanji (ne)nasilja in 
kulture mirnega sobivanja. Soglasno je bil sprejet sklep (pri glasovanju izločen (_______)): 
SKLEP 3: 
Senat UM FVV poda soglasje (_______) za opravljanje funkcije posebnega poročevalca in koordinatorja 
Foruma Predsednice Republike Slovenije.  
 
b) (_______) je podal vlogo za opravljanje dopolnilne dejavnosti preko popoldanskega s. p. Soglasno je 
bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Senat UM FVV poda soglasje (_______) za pridobitev statusa samostojnega podjetnika. 

 
AD 4 

Habilitacije: volitve v naziv 
Senat UM je na seji dne 26. 3. 2024 podal prehodno soglasje za izvolitev kandidata (_______) v naziv 
asistent za predmetno področje »varnostne vede«. Poročevalci v habilitacijskem postopku so bili:  izr. 
prof. dr. Miha Dvojmoč (Univerza v Mariboru, Fakulteta za varnostne vede), prof. dr. Bojan Tičar 
(Univerza v Mariboru, Fakulteta za varnostne vede) in doc. dr. Jelena Juvan (Univerza v Ljubljani, 
Fakulteta za družbene vede). Na seji je bilo izvedeno tajno glasovanje preko aplikacije Simply Voting. 
Na podlagi volitev je bil soglasno sprejet naslednji sklep (pri glasovanju izločeni izr. prof. dr. Aleš Bučar 
Ručman, izr. prof. dr. Miha Dvojmoč, prof. dr. Bojan Tičar): 
SKLEP 5: 
Na osnovi rezultata izvedenih tajnih volitev je (_______) izvoljen v naziv asistent za predmetno področje 
»varnostne vede« za dobo treh let. 
 

AD 5 
Poročilo z zadnje seje Senata UM  
Izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman je poslal poročili z zadnjih sej Senata UM, ki sta bili dne 27. 2. 2024 in 
26. 3. 2024. 
 
 

AD 6 
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Razno 
Pod točko razno ni bilo razprave. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 14.00. 
 
 
Zapisala: Anja Zahirović           Prof. dr. Igor Bernik 

                             DEKAN 


